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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 19 iunie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Baloga Csilla - sat Chilieni, dl. Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: dl. Debreczeni László, d-na Jancsó Éva, d-na Kádár Imola, dl. 
Kolcza István, d-na Magyarosi Imola-Piroska. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 574/2024. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: dl. Toth-Birtan Csaba și d-na Ambrus Fruzsina 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bună ziua. Să 
încercăm să facem o prezență.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.r.): „Începem ședința. Vreau să întreb, dacă mai are cineva de adăugat ceva pe 
Ordinea de zi?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da. Toth-Birtan Csaba sunt și aș 
dori să propun la Diverse 4 puncte. Un punct D1 privind aprobarea dezlipirii unui teren situat în 
municipiul Sfântu Gheorghe, Cartierul Câmpul Frumos. D2 privind aprobarea transmiterii din 
proprietatea publică a municipiului Sfântu Gheorghe și din administrarea Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe în proprietatea publică a statului și în administrarea Companiei 
Naționale de Administrare a Infrastructurii Rutiere SA a imobilelor situate pe amplasamentul 
suplimentar, afectate de lucrarea de utilitate publică de interes național ”Varianta de ocolire a 
municipiului Sfântu Gheorghe” Un D3 privind aprobarea actualizării devizului general, aprobat 
prin HCL nr. 133/2020 pentru obiectivul de investiții: „Actualizarea lucrărilor neexecutate și 
asigurarea utilităților la complexul multifuncțional Stadionul mic”, din municipiul Sfântu 
Gheorghe, cu modificările ulterioare. Respectiv un punct D4 privind aprobarea atribuirii directe 
a Contractului de lucrări pentru obiectivul de investiții ”Desființare bazin Șugaș Băi și 
amenajări exterioare”. Aș mai avea o rugăminte dl. președinte, punctul 1 privind aprobarea 
rectificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2024 să fie discutat la 
sfârșitul Ordinii de zi.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bine dl. 
viceprimar. Să votăm, dacă sunteți de acord cu introducerea puntelor pe Ordinea de zi. 
Rugămintea mea este să specificați fiecare: D1, D2, D3 și D4. Eu sunt de acord cu introducerea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea pe 



punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Și eu sunt de acord ca 
punctele D1, D2, D3 și D4 să fie adăugate.” 
 Domnul conilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea punctelor D1, 
2, 3 și 4.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Da, și eu sunt de acord cu 
adăugarea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea punctelor 
D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea punctelor 
D1, 2, 3 și 4.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu introducerea punctelor 
D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Da, sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Sipos Dóra-Viola, 
Zsigmond József), introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3, D4 și D5. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Acum să votăm 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Dl. președinte. Vă rog să 
supuneți la vot și inversarea ordinii și tratarea punctului 1 la sfârșitul Ordinii de zi.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Am înțeles dl. 
viceprimar. Atunci să votăm, ca punctul 1 să-l plasăm ultimul pe Ordinea de zi. Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord și eu.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul conilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Da, și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Da, sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Sipos Dóra-Viola, 
Zsigmond József), discutarea punctului 1 la sfârșit. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Să votăm 



Ordinea de zi în întregime. Eu sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Bună ziua. Sunt Sipos Dóra-Viola și 
sunt prezentă.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bine. Și votați?” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Da, sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul conilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József), Ordinea 
de zi. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit 
art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi 
adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă 
sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt astfel de cazuri? 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, Toth-Birtan Csaba sunt și nu 
o să particip la deliberare și la vot la punctul 5.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Punctul 5. Da, 
bine dl. viceprimar. Am notat. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Să începem cu 
proiectul de hotărâre nr. 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de delegare a gestiunii serviciilor publice de administrare a domeniului public și 
privat de interes local – administrarea locurilor publice de desfacere în municipiul Sfântu 
Gheorghe nr. 19113/2023, încheiat între municipiul Sfântu Gheorghe și Urban - Locato SRL. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Mulțumesc. Este vorba de 
modificarea Contractului de delegare privind administrarea piețelor. A figurat pe Ordinea de zi 
a ședinței precedente, dar l-am retras, fiindcă discutasem cu conducerea Urban - Locato, să fie 
luată în considerare și modificarea care urmează la salariul minim pe economie, dar ar trebui o 
altă dezbatere publică și s-a renunțat la această idee, deci se prezintă în forma, în care a fost și 
inițial. Este vorba de mărirea tarifelor la administrarea piețelor cu aproximativ 10%, deci cu 
inflația, care s-a înregistrat în perioada trecută. Rămân în continuare în vigoare pentru 
producătorii locali din municipiul Sfântu Gheorghe reduceri la 50%, respectiv de 20% pentru 



producători producătorii din județul Covasna și într-un alt paragraf se actualizează lista 
bunurilor date în concesiune. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 244/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu vă 
mulțumesc. Aș vrea să votăm, ca toate aceste puncte să fie votate la urmă, împreună, ca să nu 
facem prezența pe listă, și votul la fiecare punct în parte. Comăneci Liviu sunt de acord, să 
votăm toate punctele la urmă. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul conilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r.): „Scuze. Sunt Zsigmond József, sunt 
prezent și sunt de acord.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
mult.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r.): „Bună ziua. Sunt 
Kulcsár Tünde. Vă rog frumos să exprimați votul cu voce tare, pentru că ați cam uitat dl. 
președinte de ședință. De fiecare dată. Să nu uitați. De ficare dată exprimați votul cu voce tare 
pentru că altfel nu putem înregistra, nota, votul dumneavoastră. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, am înțeles. 
Mulțumesc. La punctul 2 comisiile de specialitate și-au dat acordul. Aveți întrebări? Dacă nu 
sunt întrebări trecem la punctul 3.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 528/2022 pentru obiectivul de investiții „Modernizare 
strada Luceafărului” municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „La acest obiect de investiție am 
avut o documentație de avizare a lucrărilor de intervenții aprobată în luna iulie anul 2022, între 
timp prețurile au urcat și vă prezentăm un deviz actualizat, care are ca și cifră principală 
8.632.824,94 lei, care conține și TVA-ul.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 245/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Aveți întrebări? Dacă nu, trecem la proiectul de 
hotărâre nr. 4.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 529/2022 pentru obiectivul de investiții „Modernizare 
strada Zefirului” municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 



 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Asemănător punctului 3, și aici 
DALI-ul a fost aprobat în luna a șaptea 2022. Devizul general actualizat la momentul de față 
are valoarea principală 3.647.967,76 lei, valoare care conține și TVA-ul.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 246/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Aveți întrebări? Dacă nu, trecem la punctul nr. 5.” 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui 
contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám” și Asociația ”Sepsi Jazz & Blues” în vederea 
organizării în comun a evenimentului „Festival Sepsi Jazz & Blues”, ediția a 3-a, în perioada 
28-30 iunie 2024 în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Ambrus Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Vă mulțumesc. Este vorba 
despre un eveniment, care a fost organizat deja de două ori, în 2022 și 2023. Evenimentul va fi 
organizat între 28-30 iunie în parcul de la Casa de Cultură „Kónya Ádám”, iar legat de 
obligațiile fiecărei părți trebuie să menționăm, că Primăria municipiului Sfântu Gheorghe 
acordă o sumă de 81.000 lei pentru eveniment. Casa de Cultură „Kónya Ádám” contribuie cu o 
sumă de 15.000 de lei, care provine din veniturile după bilete a evenimentelor, iar Asociația 
”Sepsi Jazz & Blues” contribuie cu o sumă de 100.000 de lei la acest eveniment. În ceea ce 
privește celelalte obligații primăria va supraveghea evenimentul, iar celelalte două părți, și 
anume Casa de Cultură „Kónya Ádám” și asociația respectivă sunt responsabile pentru 
organizarea și buna desfășurare a evenimentului. Mulțumesc frumos.”  
 Se votează cu 15 pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Toth-Birtan 
Csaba), HOTĂRÂREA NR. 247/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu vă 
mulțumesc. Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Dacă mai sunt întrebări? Dacă nu, 
trecem la următorul proiect de hotărâre, D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea dezlipirii unui 
teren situat în municipiul Sfântu Gheorghe, cartierul Câmpul Frumos. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Este vorba de propunerea de 
dezmembrare a unui teren din cartierul Câmpul Frumos. De fapt este vorba de terenul numit 
”Ferma Rednik”, care este situat în zona adăpostului de animale și o parte din acest teren este 
dat în concesiune la Tega SA, în cadrul contractului de transport deșeuri. Pentru că, este nevoie 
de reorganizarea adăpostului de animale, se va organiza o licitație publică. Se propune 
modificarea terenului care va fi dat în concesiune pentru acest scop, și din acest motiv se 
dezmembrează terenul de 5.314 mp într-unul de 4.451 mp, și într-unul de 863 mp. Al doilea va 
fi dat entității, care va câștiga licitația pentru adăpostul de animale.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 248/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc 
pentru prezentare. Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Dacă mai sunt întrebări? Dacă nu, 
trecem la punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii 
din proprietatea publică a municipiului Sfântu Gheorghe și din administrarea Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe în proprietatea publică a statului și în administrarea 
Companiei Naționale de Administrare a Infrastructurii Rutiere SA a imobilelor situate pe 
amplasamentul suplimentar, afectate de lucrarea de utilitate publică de interes național 
”Varianta de ocolire a municipiului Sfântu Gheorghe” Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „În cursul construirii variantei de 
ocolire a municipiului Sfântu Gheorghe, s-a constatat necesitatea extinderii arie terenurilor 



necesare, și din acest motiv aceste 7 parcele din extravilanul municipiului Sfântu Gheorghe, 
care în total sunt de 488 mp, se atribuie prin acest proiect de hotărâre CNAIR-ului.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 249/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, mulțumesc. 
Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Dacă mai sunt întrebări? Dacă nu, trecem la punctul 
D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 133/2020 pentru obiectivul de investiții: „Actualizarea 
lucrărilor neexecutate și asigurarea utilităților la complexul multifuncțional Stadionul mic”, din 
municipiul Sfântu Gheorghe, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „La investiția realizarea 
stadionului mic este nevoie de includerea în devizul general a indemnizației dirigintelui de 
șantier, de fapt majorarea indemnizației pentru dirigintele de șantier, pentru lucrările introduse 
ulterior prin dispoziție de șantier. Din acest motiv se mărește valoarea totală și ajunge la 
18.909.829,89 lei cu TVA inclus.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 250/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc. 
Comisiile de specialitate și-au dat acordul. Dacă aveți întrebări? Dacă nu, trecem la punctul 
D4.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii 
directe a Contractului de lucrări pentru obiectivul de investiții ”Desființare bazin Șugaș Băi și 
amenajări exterioare”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Următoarea lucrare de investiții, 
care se aprobă, se atribuie prin acest proiect de hotărâre firmei noastre Sepsi Út-Építő SRL. 
Este vorba de desființarea bazinului din Șugaș Băi și amenajări exterioare. Valoarea totală a 
lucrărilor de execuție este de 385.891,75 lei inclusiv TVA, dar acesta este prețul de deviz 
tehnic. Prețul final al contractului va fi stabilit în propunerea financiară depusă de către firmă și 
care va fi negociat de o comisie numită de Dispoziție a primarului. În anexă la proiectul de 
hotărâre aveți prezentat proiectul contractului de lucrări, care se va încheia în urma acestei 
negocieri.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 251/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc dl. 
viceprimar. A mai rămas proiectul de hotărâre nr. 1, care am spus, că discutăm la urmă și am 
votat pentru asta. Putem să prezentăm dl. viceprimar?” 
 PUNCTUL 1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2024. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, da. Este vorba de 
rectificarea bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe. La capitolele de venituri este 
propus o rectificare de 2.000.000 de lei, care se compune din contribuție de intreținere a 
persoanelor asistate, pe care am primit-o de la stat, 500.000 de lei, venituri din amenzi 914.000 
lei și venituri din valorificarea unor bunuri în valoare de 586.000 lei. La capitolele de cheltuieli 
sunt rectificări la capitolul învățământ, unde se acordă în total 117.900 de lei pentru diferite 
cheltuieli ale unităților de învățământ, respectiv se suportă valoarea studiului de fezabilitate și a 
proiectului tehnic - Construire rezrvor de acumulare subteran cu stație de pompare la Liceul 
Teoretic Mikes Kelemen și înlocuirea de branșamente existente din str. Bánki Donát în valoare 
de 55.000 lei. La capitolul Cultură, recreere și religie se majorează poziția ”complex 
multifuncțional Stadionul mic” cu 334.000 lei. La capitolul Asigurări și asistență se 
suplimentează bugetul Direcției de Asistență Socială cu 55.000 de lei, respectiv la capitolul 



Transporturi se atribuie 1.438.100 lei pentru întreținerea și repararea drumurilor și trotuarelor.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 252/2024. 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Mulțumesc mult 
pentru prezentare. Cu asta am înceiat toate cele 9 puncte prezentate astăzi și să supunem la vot. 
Comăneci Liviu-Vasile sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2, D3, D4.  
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, respectiv cu punctele D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, D1, D2, D3, D4.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Și eu sunt de acord cu 
punctele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul conilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 
precum și la Diverse cu 1, 2, 3, 4.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 
5, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri cu numerele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
cu nr. 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4 și 
5, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r.): „Sunt József Álmos și cred că 
nu am fost atent și am omis să votez. Sunt cde acord cu punctele D1, D2, D3, D4, de asemenea 
cu 1, 2, 3, 4 și 5.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4 și 
5, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri cu 
numerele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3 
și 4. La 5 nu votez, și de asemenea sunt de acord cu punctele D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4 și 5, 
precum și cu punctele D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna viceprimar AMBRUS FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 
2, 3, 4 și 5, respectiv D1, D2, D3 și D4.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Și eu sunt de acord cu punctele 
1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1, D2, D3 și D4. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu mulțumesc 
pentru toată lumea pentru prezența de astăzi și vă urez o după amiază frumoasă. Cu asta am 
încheiat ședința de astăzi. Toate punctele au fost votate în unanimitate de cei prezenți. O zi 
frumoasă vă doresc, sănătate.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la dosarul 
ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost adoptat în 
cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 27 iunie 2024. 
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